
 

Referat af skolebestyrelsesmøde torsdag den 26. oktober 2023 
 

HUSK: Formøde for forældrevalgte bestyrelsesmedlemmer kl. 16.00 – 17.00 (i personalerummet) 

Sted: Personalerummet 

Tidspunkt: kl. 17.00 – 19.00 

Referent:  

Deltagere: Lea, Ann Katrine, Karin, Carina, Katrina, Mette, Hanne Pia, 

Pia, Lisbeth, Maria, Karsten, Charlotte, Aron 

Afbud: Ida, David. Steen, Heidi, Mai My 

Fraværende:  

Dagsorden  

Hvad handler punktet om, er der 

særlige ansvarlige, gæster og er det 

til orientering (O), drøftelse (D) eller 

beslutning (B) 

Tid 

Estimere

t tid til 

punktet 

Referat 

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, 

konklusion på beslutning, angivelse af evt. 

ansvarlig og evt. deadline. 

Formidling 

Til hvem, af 

hvem og 

hvordan? 

1. Valg af ordstyrer (B) 

 

2 min Mette  

2. Godkendelse af 

dagsorden (B) 

 

2 min Godkendt  

3. Godkendelse af referat (B) 

 

3 min Ikke rundsendt  

4. Godkendelse af ferieplan 

(B) 

- se bilag 

10 min 

 

Ferieplanen godkendt uden ændringer.  

5. 

 

Orientering om forslag om 

ny folkeskole- 

reform. (O) 

- se bilag 

30 min KSO gennemgik de overordnede forslag til 

en ny skolereform, med nedslag i enkelte 

punkter, der kan have betydning for Marstal 

Skole. 

Det vides endnu ikke hvornår eller hvordan 

skolereformen implementeres. 

 

6. Tema: Skole-

hjemsamarbejde (D) 

Opsamling på resultat af 

drøftelserne fra sidst 

Arbejdsspørgsmål: 

- Situation, handling, 

aktivitet  

- Eksempel 

- Hvad ønsker vi bedre 

15 min Trivselsforældrene er inviteret til møde med 

SB den 22/11, hvor temaet for mødet er 

skole-hjem samarbejdet. 

Program og dagsorden udfærdiges af David 

og Ann Katrine. 

SB er inviteret med til fællesmødet på 

skolen den 29/11, hvor skole- hjem 

samarbejdet også er på dagsordenen. 

 

 



Status på meddelelsesbogen ønskes på 

som punkt til næste SB møde. 

7. Madordning (O) 
- status på evaluering 

10 min Der har været udsendt to spørgeskemaer 

vedrørende madordningen og elevernes 

mulighed for at gå i Super Brugsen. 

Der var 63 forældre og 20 elever, der 

svarede på skemaet om madordningen 

Overordnet var der stor tilfredshed med 

mængde, kvalitet og pris 

De fleste kan lide maden, men flere giver 

udtryk for at der godt kunne være to 

valgmuligheder på menuen.  

Størstedelen syntes der er tid og ro nok til 

at spise maden. 

Katrina og Hanne Pia sammenfatter en 

skriftlig tilbagemelding til forældrene og 

køkkenet på MÆC. 

Der var 62 elever og 46 elever, der svarede 

på spørgeskemaet om muligheden for at gå 

i Super Brugsen. 

Størstedelen er tilfredse med muligheden 

for at kunne gå i Brugsen. 

Dette tages med på Fællesmødet den 

29/11. 

Det bør undersøges om den nye 

halbestyrer kunne have interesse i at åbne 

kantinen i Hallen for et madsalg i det store 

frikvarter. 

5. 

8. Meddelelser (O) 

 Elevrådet 

 Skolens leder 

 Medarbejder-
udvalget 

 SFO 

 Formand 

20 min Elevrådet: 

Ingen Meddelelser 

 

Skolens Leder: 

Der kan fortsat betales med både kontanter 

og skolepenge i kantinen. 

 

Skolen har søgt og fået 269.000kr fra Fylla 

fonden. Det betyder at der er penge til i alt 

6 togter i årene 2025, 2026 og 2027. Det er 

elever fra 8. klasse, der er med på togterne. 

Fonden betaler alle udgifter i forbindelse 

med togtet og Skolen betaler for de 

 



lønudgifter der er forbundet med lærernes 

deltagelse. 

 

KSO præsenterer nøgletallene for Marstal 

skole 2022/23 i ministeriets 

uddannelsesstatistik. 

 

MEDudvalg: 

Ingen møder siden sidst 

 

SFO: 

Reparationerne i forbindelse med 

vandskaden i garderoben er endnu ikke 

udbedret. 

 

Legehuset Bounty er flyttet fra Lilletoften til 

den nye legeplads ved Soltoften. 

Der er blevet trykt en ny folder for Soltoften, 

som udleveres til nye forældre og lægges 

op på skolens hjemmeside. 

 

Kunstner Ole Hartvig er ved at udfærdige et 

skilt til Soltoften, der skal placeres ved 

indgangspartiet. 

 

Der har den 12. oktober været afholdt 

forældremøde i Soltoften. 

 

Der vil inden længe blive opslået en 30 

timers pædagogstilling, da en medarbejder 

går på efterløn. 

 

Formanden: 

Formand og næstformand har været på 

besøg hos elevrådet og præsenteret det 

nye elevråd for SBs arbejde. 

Der var en rigtig god energi på mødet og 

eleverne kom med mange gode ideer. Selv 

de mindste elever var gode til at byde ind. 



Eleverne glæder sig bl.a. til evaluering af 

mobil regler. 

 

8. Eventuelt (O) 5 min Fejringen af lærerenes dag gik fint.  

 

 
Uddybende bemærkninger: 
 
 
 

 

 

 


